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                                                                                                    OPS-2001/02 
 
Definitief verslag Overleg Plan van Scholen d.d.  6 maart 2001                            
 
Aanwezig zijn: 
Dhr. Luth       BPCO 
Dhr. Mom         VBS 
Dhr. Te Bos                VOS/ABB 
Dhr. Van Tilburg      KBVO  
Dhr. De Jong       IPO 
Dhr. Van der Wende      IPO  
Dhr. Van der Stelt      VO  
Dhr  Jansen       CFI  (voorzitter) 
Dhr. Van Dijk       CFI 
Mw. Flapper       CFI 
Dhr.  Luinge       CFI  (secretaris) 
 
1 Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de deelnemers welkom. Mevrouw Fijen (KBVO) is  
vandaag niet aanwezig. Zij wordt vervangen door de heer Van Tilburg. Mevrouw Ridders van LNV is 
afwezig in verband met vakantie. Zij heeft haar opmerkingen over de aanvraag die betrekking heeft op 
LNV via E-mail doorgegeven aan de secretaris OPS. De inhoud van deze  
E-mail is verwerkt in het verslag bij de betreffende aanvraag.   
 
De heer De Jong (provincie Noord-Holland) deelt mee dat het IPO de komende tijd  geen vaste 
vertegenwoordiger zal hebben voor het OPS. De IPO taken zullen afwisselend worden waargenomen; 
voornamelijk door mevrouw IJssel (provincie Flevoland) en de heren  Van der Wende en De Jong 
(provincie Noord Brabant en provincie Noord-Holland) 
 
Mevrouw Flapper deelt mee dat een artikel 75- aanvraag 2001-39 is toegevoegd. Deze aanvraag 
betreft het Ter Kemenade College West te Helmond. De aanvraag behoort bij aanvraag 2001-05 (Ter 
Kemenade College Oost). Het bijbehorende overzicht wordt in de vergadering uitgereikt. 
 
2 Verslag van 8 februari 2001 OPS-2001/01 
 
Tekstueel en naar aanleiding van: 
 
De heer Van Dijk deelt mee dat de omzettingsaanvraag van het svo-mlk Koningin Emma te Hoofddorp 
(SVO-nr.: 20-10)  naar praktijkonderwijs, waarbij tevens sprake zou kunnen zijn van verplaatsing naar 
Uithoorn, wordt goedgekeurd. De goedkeuring voor omzetting naar praktijkonderwijs zal ook gelden 
als de verplaatsing naar Uithoorn (vooralsnog) niet doorgaat.  
De heer Mom deelt mee dat hij zijn bezwaren op het gebied van eventueel leerlingverlies en 
bestaansgrond (voldoende leerlingen) na aanvullend materiaal te hebben ontvangen, laat vallen. Wel 
blijft hij de huisvesting als een knelpunt zien. 
Ten aanzien van de advisering door het samenwerkingsverband bij aanvragen omzetting SVO kan het 
volgende worden opgemerkt. Het advies van het samenwerkingsverband is vereist als er sprake is 
van omzetting svo/mlk en svo/lom in praktijkonderwijs (zie de omzettingsregeling). Het advies van het 
samenwerkingsverband is ook noodzakelijk als in lwoo omgezet ivbo opteert voor praktijkonderwijs 
(zie de WVO artikel 2 van het invoerings- en overgangsrecht leerwegen mavo-vbo). Voor de omzetting 
van svo/lom in leerwegondersteunend onderwijs is dus geen advies van het samenwerkingsverband 
in de wet- en regelgeving voorgeschreven.  
 
Op de vraag van de heer Luth of er al een beslissing is genomen op SVO-aanvraag 20-50 (omzetting 
en fusie W. v.d. Berghschool met de Poort te Den Haag ) antwoordt de heer Van Dijk dat ook deze 
aanvraag zal worden goedgekeurd.  
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De heer Luth vraagt of er al een beslissing is genomen in de kwestie van het Veurs College/Lineaus . 
De heer V.d. Stelt deelt mee dat er nog overleg wordt gevoerd en dat er dus nog geen beslissing is 
genomen. 
 
De heer Te Bos merkt op dat de kwestie over de levering van de PRIMOS gegevens voor vandaag 
niet op de agenda staat. Betekent dit dat er nog geen duidelijkheid is?  De heer van Dijk deelt mee dat 
er nog overleg gaande is met bureau ABF.  Zoals in het vorig OPS al is aangegeven  stelt VO in ieder 
geval niet meer budget beschikbaar en heeft CFI geen eigen budget. Dit onderwerp zal in het 
volgende OPS van 3 april weer aan de orde komen.  
 
3. Aanvragen Artikel 75 WVO 
Voorafgaand aan de bespreking stelt de voorzitter voor dat e.e.a. voornamelijk beperkt blijft tot de 
aanvragen die als "bespreekgevallen" zijn aangemerkt. 
 
2001-02 Sg.Nieuwendiep/Etty Hillesum College; Den Helder 
De heer Van Dijk geeft aan dat goedkeuring van deze aanvraag niet op bezwaren stuit. De heer De 
Jong vraagt of er bij CFI al iets bekend is over het bezwaarschrift dat het bevoegd gezag had 
ingesteld. De heer Van Dijk antwoordt dat een concept-advies van de commissie naar SO is 
verzonden. Op dit moment kan hij nog geen mededelingen doen. Een definitief advies is echter  
spoedig te verwachten.  
 
2001-03 Eckart College/Sint Joris College; Eindhoven      
De heer Van der Wende licht de aanvraag toe. Het gaat om een verplaatsing van de afdeling 
metaaltechniek van Het Eckart naar het Sint Joris.  De afdeling MT komt na verplaatsing niet in het 
voedingsgebied van een andere school. De omliggende scholen hebben aangegeven geen bezwaar 
te hebben tegen deze verplaatsing. De heer Mom geeft aan dat het advies van de VBS aanvankelijk 
negatief was omdat er geen inzicht werd gegeven in de mogelijke negatieve effecten op omliggende 
scholen. Op grond van de toelichting van de heer Van der Wende adviseert de heer Mom alsnog 
positief.  
 
2001-04 Scholengroep Kwadrant; Dongen   
De heer Van Dijk stelt dat op basis van de uitgebrachte adviezen kan worden afgevraagd of er sprake 
is van een substantiële relatie  tussen de voedingsgebieden van de vier fuserende instellingen. Een 
aantal organisaties adviseerd om die reden vooralsnog negatief. De heer Van der Wende licht het 
positieve advies van de provincie toe. Het OMO is bezig met een proces waarbij brede 
scholengemeenschappen worden gevormd. De provincie erkend dat er vraagtekens kunnen worden 
gezet bij de relaties in voedingsgebieden gelet op de grote afstand tussen de locaties (in één geval 
zelfs 18 km) maar de provincie vindt dat geen bezwaar. Het OMO wil graag bindende afspraken 
maken met het andere grote bevoegde gezag in de regio (SCB) om tot een regionale aanpak te 
komen. De heer Luth vindt het niet logisch dat leerlingen die in Tilburg MAVO hebben gevolgd, Tilburg 
uit gaan/moeten om een vervolgopleiding te volgen. Logischer is dat dan binnen Tilburg een 
aansluitende opleiding wordt gezocht. De heer Mom wil graag berekeningen zien waaruit blijkt dat er 
een substantiële relatie is; in dat geval zal hij alsnog positief adviseren. De heer Van Dijk deelt mee 
dat deze aanvraag zal worden opgenomen in de knelpuntennota. Er zijn op dit moment onvoldoende 
gegevens waaruit een substantiële relatie blijkt. Op dit punt zal meer informatie worden gevraagd. 
Aktie Cfi 
 
2001-05/2001-39 Ter Kemenade College Oost respectievelijk West; Helmond     
De Heer Van Dijk geeft aan dat de uitbreiding met AB tot RK/AB, op bezwaren stuit bij het OP 
onderwijs (i.v.m. mogelijk leerlingverlies). De heer Te Bos licht toe dat hij negatief heeft geadviseerd 
omdat hem niet duidelijk is wat het doel is van de uitbreiding met AB. Er is geen sprake van een fusie 
van twee scholen van verschillende richting waarbij na fusie een school met  
een gecombineerde denominatie ontstaat. Hij vraagt zich af of dit wellicht gezien moet worden in  
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het licht van een toekomstige aanvraag Plan van Scholen waarbij dan,  door nu om te zetten, later ook 
het AB potentieel in de regio kan worden meegenomen in de prognoses. De heer Te Bos merkt 
vervolgens op dat deze aanvraag volgens hem geen omzetting is in de zin van het toetsingskader 



(omdat met de RK signatuur niet loslaat). De heer Van der Wende geeft aan dat men de 
instroommogelijkheden wil vergroten om het leerlingenaantal op peil te houden. Hij realiseert zich dat 
dit wrijving geeft met het OP onderwijs maar hij ziet de uitbreiding met AB niet als een bedreiging voor 
omliggende scholen. Hij is van mening dat de omzetting geen gevolgen zal hebben voor bestaande 
leerlingenstromen. De Ouders kiezen voor een categoriale MAVO of een scholengemeenschap 
MAVO/HAVO en niet voor de combinatie met VBO. De heer Mom deelt mee dat hij over deze kwestie 
contact heeft gehad met mevrouw Kersemakers (OMO). Volgens mevrouw Kersemakers is het niet de 
bedoeling dat men met de omzetting een breder potentieel wil verkrijgen met het oog op een 
toekomstige aanvraag Plan van Scholen. OMO is niet van plan een dergelijke aanvraag in te dienen. 
Een AB school stichten in deze regio kan niet vanwege het ontbreken van voldoende potentieel maar 
door de uitbreiding met AB kunnen de leerlingen die AB onderwijs wensen te volgen, toch terecht. De 
heer van Dijk merkt op dat ook deze aanvraag  in de knelpuntennota zal worden opgenomen. 
  
2001-06 Munikkenheide College ;Etten Leur 
De heer Van Dijk geeft aan dat alle adviezen aanvankelijk negatief waren. Inmiddels is een regioplan 
overlegd.  De provincie en de KBVO adviseren thans positief. De VBS en de BPCO blijven bij hun 
negatief advies hoewel de heer Luth van de BPCO inmiddels toch wel wat positiever tegenover de 
aanvraag staat. De heer Mom deelt mee dat de VBS in het algemeen  tegen verdunning/versnippering 
van het VBO aanbod is. De heer Van der Wende geeft aan dat de omliggende scholen geen bezwaar 
hebben tegen de aanvraag. De heer Van Dijk deelt mee dat Cfi nog contact zal opnemen met OMO 
over de cijfermatige onderbouwing van de aanvraag.  
Aktie Cfi Ook deze aanvraag zal deel uit maken van de knelpuntennota. 
  
2001-12; 2001-33 en 2001-34 VINEX Ypenburg (Atlas College;Scholengroep Esloo en 
St.Stanislas College) 
De heer Van Dijk deelt mee te hebben vernomen dat er een convenant is getekend. De heer Te Bos 
en de heer De Jong bevestigen dit. De heer v.d.Stelt vraagt zich af wat de opstelling van de 
Rotterdamse en de Zoetermeerse scholen is . Zijn deze scholen  betrokken bij het convenant? 
Volgens de heer Mom hebben de Zoetermeerse scholen geen bezwaren meer. De heer Luth vult 
daarop aan dat er nauwelijks een verlies aan leerlingenstroom is te verwachten voor Zoetermeer 
i.v.m. Ypenburg.  Naar zijn mening kunnen er geen bezwaren zijn vanuit Zoetermeer.  De heer Van 
Dijk vraagt of de aanvraag "dubbelaanbod  havo" van het  St.Stanislas in het convenant is 
meegenomen. De heer Te Bos deelt me dat dit inderdaad het geval is. Mevrouw Flapper verzoekt om 
een kopie van het convenant. De heer De Jong zegt toe z.s.m. een kopie toe te zullen zenden. Aktie 
Dhr.De Jong. 
De heer van Dijk merkt op dat in de knelpuntennota ook deze aanvragen zullen worden opgenomen. 
Vooralsnog ziet e.e.a. er positief uit. 
    
2001-15 Vallei College; Amersfoort  
De heer Van Dijk geeft aan dat volgens Cfi  het aantal van 600 leerlingen voor een nevenvestiging 
VINEX niet wordt gehaald. Ook voldoet de aanvraag niet aan de criteria voor splitsing/celdeling. 
Tevens wordt de voorziening  aangevraagd per 1-8-2004, terwijl het toetsingskader niet verder reikt 
dan 1-8-2002. Hij verzoekt de organisaties hun positieve adviezen dan ook toe te lichten. De heer Te 
Bos stelt dat een probleem bij VINEX locaties is dat de planning van de gemeente voor wat betreft de 
huisvesting/scholenbouw,  verder vooruitkijkt dan het toetsingskader voor artikel 75. De gemeente wil 
in een zo vroeg mogelijk stadium weten welke bouwkundige voorzieningen moeten worden gepland. 
Het aantal van 600 leerlingen wordt op dit moment inderdaad niet gehaald maar: 
-gelet op het belangstellingspercentage (25%) voor openbaar onderwijs in Amersfoort  
-gelet op de verwachting dat het belangstellingspercentage voor openbaar op de VINEX locatie  hoger 
zal zijn dan deze 25%,  zal het aantal van 600 op termijn toch wel worden gehaald. 
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Bovendien is er sprake van een redelijk unieke situatie, in die zin dat alle omliggende scholen 
overeenstemming hebben bereikt over de invulling van het onderwijs op de VINEX locatie. 
De heer Van de Wende vult daarbij aan dat er op middellange termijn zeker 600 leerlingen zullen zijn. 
De geplande school maakt onderdeel uit van aan groot multifunctioneel gebouw en het is niet effectief 
wanneer daar later een uitbreiding aan moet worden “geplakt”. De heer Luth deelt  
mee dat het PC onderwijs in de regio afziet van een vestiging op VINEX Vathorst. De heer Mom merkt 
op dat hij positief heeft geadviseerd vanwege het feit dat alle scholen het eens zijn over de invulling 



van VINEX Vathorst. Hij vindt 2004 als ingangsdatum geen probleem. De heer van Dijk vraagt of de 
volgende samenvatting juist is : 
- ondanks de beperkte reikwijdte van de beleidsregel,  en  
- ook als volgens de reguliere berekeningsmethodieken onverhoopt niet aan de getalscriteria zou 

worden voldaan 
zullen provincie en organisaties collectief  toch positief adviseren ?  
Dit wordt beaamd. Ook deze aanvraag zal deel uitmaken van de knelpuntennota. 
          
2001-17 Sg.Pieter ’t Zandt; Kampen 
De heer Van Dijk geeft aan dat dit een herhalingsaanvraag betreft. De school heeft aanvullend 
cijfermateriaal ingezonden en tevens een verslag van een overleg met het Berechja College te Urk.  
De heer Van Dijk vraagt of deze aanvullende gegevens voor de organisaties aanleiding zijn hun 
adviezen te herzien. Dit blijkt niet het geval. De heer van Dijk vraagt of de conclusie juist is dat de 
adviezen  los staan van beoordeling van de huidige, nieuwe cijfers?  De heer Te Bos merkt op dat hij 
het lastig vindt om de validiteit van de door het bestuur gemaakte prognose, te beoordelen. Er loopt 
nog een bezwaarschriftenprocedure. De heer Mom vindt de vermenigvuldigingsfactor van 4,7 
(gemiddelde verblijfsduur) voor deze reformatorische MAVO erg hoog. De heer De Jong vult aan dat 
de provincie Flevoland de cijfers heeft doorgerekend en vooralsnog negatief adviseert. De provincie 
Overijssel heeft positief geadviseerd vanwege de huisvestingsproblematiek in Kampen. Het is niet 
effectief om nu in Kampen huisvestings-voorzieningen te treffen terwijl men in de nabije toekomst 
mogelijk uitwijkt naar een andere locatie. De heer Van Dijk merkt op dat een positieve beslissing niet 
is uitgesloten wanneer uit de cijfers zou blijken dat op termijn wel aan de criteria wordt voldaan. Cfi zal 
de nieuwe cijfers toetsen. Aktie Cfi  
 
2001-20 (in relatie met 2001-15) Meerwegencollege;  Amersfoort 
Deze aanvraag heeft een relatie met de aanvraag 2001-15,  VINEX Vathorst van het Vallei College. 
Het voorlopig oordeel is positief. De aanvraag voldoet aan de getalscriteria. De heer Luth vult daarop 
aan dat in Nijkerk al een onderbouw  Havo, Atheneum aanwezig is die nu uit kan groeien toe een 
volledige school. 
 
2001-22 Zuiderpark College Rotterdam 
De heer Te Bos merkt op dat door deze fusie de gemengde leerweg kan worden gegeven op de 
vestiging te Spijkenisse. Hij vraagt zich af of er daardoor geen sprake is van 
verdunning/leerlingverlies. In Spijkenisse bevindt zich namelijk een openbare school die mogelijk 
negatieve gevolgen van de fusie zal ondervinden. De heer Te Bos tekent daarbij aan dat hij van 
mening is dat een eventueel leerlingverlies moeilijk concreet is te maken. De heer De Jong is van 
mening dat de effecten op de leerlingstromen, van het aanbieden van de gemengde leerweg nihil zijn. 
Bovendien wordt de RK MAVO in Spijkenisse met opheffing bedreigd. 
De heer Luth heeft geen bezwaar tegen de fusie op zich maar zet wel vraagtekens bij de afstand 
tussen de scholen. Er is geen relatie in de leerlingstromen van de scholen in Rotterdam en 
Spijkenisse. De heer Luth vraagt zich af of er geen fusiepartner in Slijkenisse voorhanden was. Hij 
pleit ervoor de opheffing met een jaar uit te stellen en dat jaar  te gebruiken om een andere oplossing 
te zoeken. De heer Van Dijk vraagt de heer Van Tilburg of de KBVO inzicht kan geven in de 
leerlingstromen. De heer Van Tilburg deelt mee dat dit wel kan maar dat hij de gegevens niet paraat 
heeft. De heer De Jong zegt dat de provincie deze gegevens wellicht tot haar beschikking heeft.  
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De heer Van Dijk verzoekt de KBVO de gegevens voor 15 maart toe te zenden aan Cfi . Actie KBVO       
 
2001-23 Chr.College Riederwaard; Rotterdam 
De heer Van Dijk deelt mee dat er geen bezwaren bestaan tegen de fusie maar dat de aanvraag 
besproken wordt vanwege het LWOO. Op dit moment is geen licentie LWOO aanwezig. Cfi heeft 
hierover nader informatie opgevraagd bij het bevoegd gezag. Cfi ziet echter geen mogelijkheden via 
artikel 75. Een en ander kan alleen via een verzoek tot omzetting SVO. De heer Luth deelt mee dat 
het LMC een brief aan Cfi heeft gestuurd waarin men meedeelt dat men het LWOO via omzetting 
wilde verkrijgen. Deze brief is bij Cfi niet bekend. Cfi kijkt dit na. Actie Cfi   
 
2001-25 CSG Johannes Calvijn; Rotterdam      



De heer Van Dijk ligt toe dat de aanvrager een dislocatie bij een nevenvestiging wenst op verder dan 
drie kilometer van de hoofdvestiging. De effecten op omliggende scholen zijn onduidelijk. Deze 
moeten z.i. eerst inzichtelijk worden gemaakt door de aanvrager via een regioplan. De heer Luth 
merkt op dat de aanvraag is geboren uit huisvestingsnoodzaak. Men kon dichterbij geen geschikte 
locatie vinden. Het Walburg College van OLOVO heeft geen problemen met de aanvraag voor de 
betreffende locatie. Volgens de heer Luth heeft de gemeente opdracht gegeven voor een regionaal 
onderzoek naar het leerlingenpotentieel. Hij verzoekt Cfi de beslissing op de aanvraag op te schorten 
tot de uitkomsten van dit onderzoek bekend zijn.  De heer Van Dijk stemt hiermee in. 
 
2001-26 AOC Groene Delta; Woerden 
Mevrouw Ridders van LNV stelt hierover in haar E-mail van 5 maart dat AOC De Groene Delta 
inmiddels is gefuseerd met AOC Florens College, AOC Midden Nederland en AOC Groen College tot 
het AOC Wellant College te Woerden. Het AOC Wellant wenst nu te fuseren met de categoriale 
VMBO groen school Anna Hoeve te Brielle.  De WEB verzet zich tegen een dergelijke fusie en dit is 
ook aan beide partijen meegedeeld. Een bestuurlijke fusie stuit niet op problemen.  
Ook dit is aan beide besturen meegedeeld en volgens de laatste berichten heeft reeds een 
besturenfusie plaatsgevonden dan wel is deze reeds in gang gezet.    
 
2001-27 Willem de Zwijger College; Papendrecht    
De heer De Jong merkt op dat volgens hem het verplaatsen van onderwijs van een nevenvestiging 
naar de hoofdvestiging altijd is toegestaan en dat voor deze aanvraag geen separate toestemming 
nodig is. De heer Van Dijk deelt mee dat in zo'n situatie ín principe een melding kan volstaan. Dan 
moet er echter wel sprake zijn van een volledige verplaatsing van een onderwijssoort of afdeling. Het 
is bijvoorbeeld niet toegestaan om alleen de bovenbouw van het VBO te verplaatsen. De verplaatsing 
moet alle leerjaren betreffen anders is sprake van splitsing/celdeling. Met name bij het VBS bestaan 
hierover twijfels omdat in dit geval de nevenvestiging als instroompunt gehandhaafd blijft. De heer van 
Dijk vervolgt dat in het verleden (1993)  echter na fusie te Alblasserdam ook de licentie voor Mavo is 
afgegeven. Op basis van deze licentie mag de locatie als instroompunt dus blijven bestaan. 
 
2001-28 Jeanne  d’Arc College; Maastricht   
De heer Van Tilburg deelt me dat het advies van de KBVO nu positief is in verband met de 
overeenstemming die op lokaal niveau is bereikt. Ook de VBS adviseert positief als er op termijn een 
waardevolle herschikking van het VMBO plaatsvindt. De heer Te Bos adviseert voorlopig positief 
omdat naar de mening van de VOS/ABB sprake is van een bijzondere situatie. Er is wellicht sprake 
van herschikking van het VMBO en de betrokken partijen hebben overeenstemming bereikt. De heer 
Luth adviseert voorlopig positief maar vraagt zich wel af wat er bij goedkeuring daadwerkelijk gaat 
gebeuren; zal er straks inderdaad herschikking plaatsvinden? 
De heer Van Dijk deelt mee dat deze aanvraag in de knelpuntennota zal worden opgenomen. De 
adviesinstanties betitelen deze aanvraag in ieder geval als een mogelijk bijzondere situatie. 
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2001-31 Ibn Ghaldoen; Rotterdam     
De islamitische scholengemeenschap Ibn Ghaldoen wenst een tweede locatie met instroom op de 
andere Maasoever. De heer Van Dijk merkt op dat alle adviezen negatief zijn. Uit de toelichting op de 
aanvraag blijkt feitelijk echter dat er sprake is van een huisvestingsprobleem. Het bestuur ziet ook 
liever één compleet gebouw waar alle leerlingen kunnen worden gehuisvest; dit is echter niet mogelijk. 
De gemeente Rotterdam kan nog geen uitsluitsel geven waar huisvesting kan worden gerealiseerd. 
Dit zou dus op meer dan 3 km afstand van de huidige locatie in Zuid kunnen zijn. Vandaar de 
aanvraag ex artikel 75 WVO.  Het bevoegd gezag zal eventueel ook akkoord gaan met een 
goedkeuring voor een tweede locatie zonder dat er instroom in het 1e leerjaar plaatsvindt.  
De heer Luth merkt op dat z.i. de aanvraag is ingediend als een verzoek om splitsing/celdeling. De 
BPCO is in ieder geval tegen een verdubbeling/verdunnning van het aanbod. Hij vindt het jammer dat 
men vorig jaar besloten heeft om direct met alle leerjaren te starten. De school komt daardoor nu in de 
problemen. Het was beter geweest met alleen het eerste of hooguit de eerste twee leerjaren te 
starten. De BPCO kan wel akkoord gaan met een verplaatsing naar één locatie. De heer Mom merkt 
op dat de VBS  niet akkoord gaat met twee instroompunten. De heer Mom is van mening dat er 
sprake zou zijn van een andere situatie wanneer het gebouw op Rotterdam-Zuid na verplaatsing wordt 
afgestoten. De VBS staat niet negatief tegenover huisvesting in één gebouw. De heer Te Bos is van 
mening dat het stichten van de school in Rotterdam destijds een bewuste keuze is geweest. Ongeacht 



of dat nu Rotterdam-Zuid of Rotterdam-Noord zou zijn. De VOS/ABB vindt het echter wel vreemd dat 
men al na één jaar naar de andere kant van de stad wil verplaatsen. De heer Te Bos verwacht dat de 
openbare scholen in Rotterdam-Noord mogelijk problemen zullen hebben met deze  verplaatsing.        
De heer Van Dijk merkt nog op dat de school stelt, dat een verplaatsing geen gevolgen voor 
bestaande leerlingstromen zal hebben omdat Ibn Ghaldoen haar leerlingen nu reeds vanuit geheel 
Rotterdam betrekt. De heer Te Bos zegt dat hij er geen problemen mee heeft dat de school na                  
verplaatsing in Rotterdam-Noord wordt gehuisvest wanneer uit een analyse zou blijken dat de 
leerlingen inderdaad uit geheel Rotterdam afkomstig zijn en dat verplaatsing niet leidt tot verstoring 
van bestaande leerlingstromen. De heer van Dijk merkt op dat het bestuur en de gemeente Rotterdam 
om nadere informatie zal worden gevraagd. Daarna kan eventuele verdere bespreking in het OPS 
plaatsvinden. Aktie Cfi 
 
2001-35 Sg. De Waalstroom; Tiel  
De heer Van Dijk merkt op dat er nog onduidelijkheid bestaat over de door het bestuur gewenste 
status van de vestigingen. De in de gewenste  situatie als dislocatie opgenomen vestigingen                       
mogen desgewenst de status nevenvestiging krijgen.  Cfi zal hierover nog contact opnemen met de 
school. Aktie Cfi. De heer De Jong deelt mee dat het advies van de provincie Gelderland positief is. 
 
2001-37 Pascal College; Zaandam    
De VBS en de BPCO adviseren positief. De heer Van der Stelt meldt dat het probleem bij deze 
aanvraag, het LWOO betreft. De heer Van Dijk vult aan dat het LWOO van twee naar drie 
uitvoeringslocaties gaat. De heer Te Bos vraagt of dat dan niet is toegestaan? De heer Van Dijk merkt 
op dat deze discussie reeds in het BOVO is gevoerd en daar is afgerond. De heer De Jong zal bij de 
school navragen of het inderdaad de bedoeling is het LWOO op drie locaties te geven. Hij zal dit voor 
15 maart terugkoppelen naar Cfi. Aktie Dhr.De Jong 
 
2001-38 De Borgwal; Amersfoort 
Volgens de heer Van Dijk is er verwarring over deze aanvraag. De school zou mogelijk al openbaar 
zijn, zo blijkt uit een Cfi beschikking van vorig jaar. Cfi zal hierover contact opnemen met het bevoegd 
gezag. Aktie Cfi Overigens heeft geen van de adviesinstanties bezwaar tegen een eventuele 
omzetting van AB naar OP. 
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4 W.v.t.t.k. en rondvraag  
De heer Van de Wende vraagt wanneer het knelpuntenoverleg met de staatssecretaris plaats zal 
vinden. De heer Van Dijk deelt mee dat nog een afspraak moet worden gemaakt. Het gesprek zal 
waarschijnlijk begin april plaatsvinden.  
 
De heer Te Bos vraagt Cfi om de beschikkingen voor de aanvragen waarop positief zal worden 
beslist, zo snel mogelijk uit te laten gaan en niet te wachten tot eind april. De heer Van Dijk zegt dat 
Cfi er naar streeft om deze beschikkingen zo snel mogelijk te verzenden.  
 
De heer Luth heeft een bericht ontvangen van het Doornwerth College waarin deze school stelt dat 
het Mozaïek college, per 1-8-2001 afsluitend HAVO wil gaan geven op een MAVO vestiging (hetgeen 
niet is toegestaan) De heer Luth heeft het Doornwerth geadviseerd, het Mozaïek hierover te 
benaderen en tevens de inspectie hierover te informeren.   
 
5. Sluiting         
  


